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Protokół z XXII sesji Rady Miejskiej w Ujściu                                    

z dnia  10 czerwca 2021 roku. 

 

Czas trwania sesji: 

10:00 –12:43 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 14 – nieobecny radny Mariusz Podgórski   

( nieobecność usprawiedliwiona).         

   

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

  1. Budzińska Agnieszka  

  2. Graś Julian 

  3. Kin-Zdzierela Jolanta 

  4.  Maślak Jan 

  5. Parecki Henryk 

  6. Piechocki Andrzej 

  7. Polarczyk Hubert 

  8. Ponicki Tomasz 

  9. Rożek Roman 

10. Rzeczycka Grażyna 

11. Sroka Jan 

12. Skibiński Wojciech 

13. Witczak Cecylia 

14. Zachara Andrzej              

 

 

 



2 

 

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia              

2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia              

3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście            

4. Marek Madej – Sekretarz Gminy i Miasta Ujście         

Ad.1. Sprawy regulaminowe. 

a) Otwarcie sesji. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 0:00:00 do 0:01:57) 

O godz. 1000 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady XXII sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu, witając pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią 

Wiceburmistrz Beatę Imę, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorotę Schwochert, 

Sekretarza Gminy i Miasta Ujście  pana  Marka Medeja oraz radnych Rady Miejskiej w Ujściu. 

 Lista obecności go stanowi załącznik  nr 1  do niniejszego protokołu. 

       b) stwierdzenie quorum 

 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, w sesji   uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

Przewodnicząca poinformowała również radnych o obowiązku przestrzegania danych 

osobowych, tajemnicy służbowej i skarbowej. 

 

Lista  obecności radnych stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu 

 

      c)  przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że  porządek obrad XXII sesji  Rady Miejskiej w Ujściu 

otrzymali wszyscy radni. Zapytała, czy ktoś ma jakieś wnioski, uwagi dotyczące  porządku 

obrad. Z uwagi na ich brak oświadczyła, że otrzymany porządek obrad nie uległ zmianie i 

przystąpiła do punktu 2 porządku obrad.  

 

Porządek obrad  

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji 

b) stwierdzenie quorum 

c) przedstawienie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 29  marca 2021 r.  

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 29  kwietnia 2021 r.  

4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 
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5. Informacja o wykonaniu planu finansowego rachunku środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 w Gminie Ujście za 2020 rok. 

6. Raport o stanie Gminy Ujście za 2020 rok. 

    a) debata nad raportem o stanie gminy Ujście za 2020 rok. 

    b) udzielenie Burmistrzowi Ujścia wotum zaufania – projekt nr 1. 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok. 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i 

Miasta Ujście za 2020 rok, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o „ Sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok”, 

c) dyskusja nad przedstawionym „ Sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy i Miasta 

Ujście za 2020 rok”, 

d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok – projekt nr 2, 

8. Absolutorium dla Burmistrza Ujścia za okres od 1 stycznia 2020 r. do 31 grudnia 2020 r.,  

a) przedstawienie informacji o stanie mienia gminy wg stanu na dzień 31.12.2020 rok, 

b) przedstawienie wniosku ( opinii uchwały) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu  w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ujścia z tytułu wykonania budżetu gminy za 

2020 rok, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu na temat wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi  

Ujścia z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok, 

d) głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Ujściu - projekt nr 3. 

9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego w 2021 

roku – projekt nr 4 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok – projekt nr 5. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Ujście na lata 2021-2030 – projekt nr 6. 

12. Projekt uchwały w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym – 

projekt nr 7 

13. Projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania spłat lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających jednostce  samorządu terytorialnego lub jej jednostkom 

organizacyjnym wymienionym w art.9 pkt 3, 4 i 13 ustawy o finansach publicznych z dnia 27 

sierpnia 2009 roku – projekt nr 8 
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14. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych mienia 

komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 9 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli ustanowienia prawa służebności przesyłu 

nieruchomości mienia komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 10 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych, 

stanowiących własność Gminy Ujście – projekt nr 11 

17. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań     

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ujście - projekt nr 12                                                              

  

18. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ujście w rejonie ul. Rzemieślniczej– projekt nr 13 

19. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych budżetu obywatelskiego z mieszkańcami Gminy 

Ujście – projekt nr 14 

20.  Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 

miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego – projekt nr 15 

21. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność Burmistrza Ujścia – projekt 

nr 16                       

                   

22. Wnioski i interpelacje radnych.        

                  

23. Zakończenie posiedzenia. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

Ad.2.   

Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej z dnia 29 marca 2021 r.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 0:01:58 do 0:08:34) 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XX  sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 29 marca 2021 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała,  że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki              

e-mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XX sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu. Radni  nie wnieśli uwag do protokołu z XX sesji. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  12 głosami „Za”0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  przyjęła  protokół z XX sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 29 

marca 2021 roku. Urządzenia do głosowania 2 radnych -radnej Jolanty Kin-Zdziereli oraz 
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radnej Grażyny Rzeczyckiej  nie  zadziałały,  ze względu na niski poziom baterii.  

 

Informacja z XX sesji Rady Miejskiej w Ujściu  stanowi załącznik nr 4  do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 3.  

Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2021 r.  

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 0:08:35 do 0:10:45) 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XXI  sesji Rady Miejskiej w Ujściu,  z dnia 29 kwietnia 2021 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała,  że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki              

e-mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XXI sesji Rady 

Miejskiej w Ujściu. Radni  nie wnieśli uwag do protokołu z XXI sesji. Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  14 głosami „Za”,   0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  przyjęła  protokół z XXI  sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 29 

kwietnia 2021 roku.  

 

Informacja z XXI sesji Rady Miejskiej w Ujściu  stanowi załącznik nr 5  do niniejszego 

protokołu. 

 
Ad.4. 

Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 0:10:46 do 0:28:54)  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 30 marca 2021 do  9 czerwca 2021 roku. Radni nie wnieśli pytań do 

przedstawionej informacji. 

Informacja Burmistrza stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu.  

Ad.5. Informacja o wykonaniu planu finansowego rachunku środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 w Gminie Ujście za 2020 rok. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  0:28:55 do 0:30:18 )  

Dorota Schwochert Skarbnik  Gminy i Miasta Ujście – plan finansowy rachunku środków 

Funduszu Przeciwdziałania  COVID-19 dla gminy Ujście został ustalony zarządzeniem 

Burmistrza z dnia 30 września  z 2020 roku i zmieniony zarządzeniem z dnia 5 listopada 2020 

roku. W ubiegłym roku otrzymaliśmy środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, 

była to kwota 500.000,00 zł która została przeznaczona na następujące inwestycje. Przebudowa 

drogi gminnej przy ul. Ogrodowej w Ujściu- kwota 106.000,00 zł; przebudowa dróg gminnych 

w Ługach Ujskich 90.000,00 zł; przebudowa dróg na Osiedlu Słonecznym w Jabłonowie 

90.000,00 zł; budowa sieci wodociągowej i sanitarnej do działek przy ulicy Ogrodowej w 
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Ujściu 176.000,00 zł, i budowa altany rekreacyjno-grillowej wraz z infrastrukturą – Kruszewo, 

ulica Szkolna 38.000,00 zł. Dziękuję. 

Przewodnicząca obrad  -  dziękuję.  

Informacja Burmistrza stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu.  

Ad. 6. 

Raport o stanie Gminy Ujście za 2020 rok. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od   0:30:19 do 0:53:10 )  

Zgodnie z art.28 aa   ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Burmistrz 

Ujścia przedstawił Radzie Miejskiej w Ujściu Raport o stanie Gminy Ujście za 2020 rok, który 

obejmuje podsumowanie działalności Burmistrza za  2020 rok, w szczególności  realizację 

polityk, programów  i strategii, uchwał Rady  Miejskiej i budżetu obywatelskiego.  Powyższy 

Raport  został przedstawiony i omówiony na bieżącej sesji. 

Raport o stanie gminy Ujście za 2020 rok stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu.  

a)  debata nad raportem o stanie gminy Ujście za 2019 rok. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  0:53:11 do 1:06:51)  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak  - otwieram dyskusję, bardzo proszę. 

Radna Grażyna Rzeczycka –  pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu,  jest to  trzeci nasz  raport 

i z każdym rokiem jest ten raport szerszy, dokładniejszy, może bardziej opisowy powinien być, 

bardziej w formie raportu, a Ja się nie będę odnosiła  do tego co zostało podkreślone, bo to były  

takie najistotniejsze sprawy, ale podam  ewentualnie te, których mi zabrakło. Na  pierwszej 

stronie, zbrakło mi  struktury mieszkańców z podziałem na kobiety, mężczyzn, dzieci, dzieci w 

wieku szkolnym, w wieku produkcyjnym, w wieku emerytalnym, to mi zabrakło. Nie jest to 

błędem oczywiście, ale tego mi brakowało, dlatego, że to ma później  wpływ na takie inne 

rzeczy jak nawet pomoc społeczna, nawet w kwestii  później oceny oświaty, którą gdzieś tam 

robimy, tych emerytów, których gdzieś tam trzeba może zagospodarować, tego mi brakowało. 

Dołożono tutaj, może właśnie zamiast tych najpopularniejszych imion, może to było mało 

istotne, a ta struktura ewentualnie mogła by być, to taka mała uwaga. Na stronie 16 i 17 tutaj 

ładnie jest podkreślone,  te nasze podmioty gospodarcze, mimo pandemii już tak długo 

trwającej, jednak utrzymaliśmy ten stan, no tak bardzo ważny dla naszej gminy,  gdzie te usługi 

i te małe i duże przedsiębiorstwa działają. Na stronie 17 w rolnictwie zabrakło mi też takiego 

podziału na strukturę użytków. 

Wiceburmistrz Beata Ima -  powiem, że chcieliśmy dużo więcej napisać, gdybyśmy tylko  mieli 

tą wiedzę. My tej wiedzy po prostu nie mamy, sprawdzaliśmy, i na razie nie ma żadnych danych 

statystycznych. 

Radna Grażyna Rzeczycka -  ja już powiem,  nie są dane, które muszą być ze statystyki, bo w 

ewidencji gruntów jest, ile osoby prawne mają, ile mają osoby fizyczne, ile mają użytków 

rolnych, tego mi brakuje, bo wtedy nie wiemy, ile mają rolnicy indywidualni gruntów, czy 

osoby prawne, ile zajmują lasy na tych 126 tysiącach kilometrów,  jeżeli to jest problem, to ja 

to pamiętam jeszcze, bo w takich sprawozdaniach było również, było w wymiarowych, ale 

jeżeli to jest problem, to dla mnie nie musi,  Ja tylko podałam uwagę. Następny punkt na tej 

stronie,  to jest informacja o stanie mienia komunalnego i proszę mi powiedzieć, bo tutaj podano 
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tylko wartość gruntów, na te 4.188.556,15 zł proszę mi powiedzieć, czy jest to ta informacja, 

która jest zawarta w załączniku nr 1 do sprawozdania z budżetu. Tak – nie wiem, czy warto by 

nie było podać w tym miejscu, wartość mienia gminy, jeżeli to jest raport o gminie i wtedy 

ewentualnie, nie koniecznie  cały, a może można by było zrobić załącznik, bo tutaj podana jest 

tylko  informacja o stanie, to nie to, że Ja to czytam, ale czytają mieszkańcy, także, że można 

by było śmiało podać. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – czyli, jak dobrze rozumiem, chodzi o te 97 milionów. 

Radna Grażyna Rzeczycka – tak, ta wartość nasza jest taka, a my podajemy te 4, no fakt, jest 

to zaznaczone, że to tylko grunty, ale  w zastanowieniu, co to ewentualnie jest. Nie wiem, może 

nie mam racji i na stronie 28,  może inaczej liczyłam te gabinety, bo są trzy gabinety lekarza 

rodzinnego, to Ja nie wiem, jakie trzy. 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – dwa gabinety działają w ramach Niepublicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej  doktora Winiarka, w Ujściu i w Mirosławiu, trzeci  gabinet to w Kruszewie, 

czyli łącznie są trzy, dwa podmioty a trzy gabinety.  

Radna Grażyna Rzeczycka - i w Ujściu jest jeszcze jeden gabinet stomatologiczny.   

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – ale to prywatny,  

Radna Grażyna Rzeczycka – ale jego tutaj nie ma i na stronie 38 jest, obsługa obejmuje 60 

budynków komunalnych, w informacji mamy, że tych budynków mamy 62,  w tym załączniku  

nr 1 i troszeczkę niżej jest napisane, że w zasadzie mieszkańcy terminowo regulują opłaty, i na 

koniec 2019 roku, myślę, że to jest błąd, bo powinno być na 2020  ( tak) wynoszą 204 tysiące.  

W ubiegłym roku było 157 tysięcy, także jednak w zasadzie, to nie terminowo, i myślę, że gro 

ludzi jednak odstaje, może sytuacja pandemiczna,  na pewno sytuacja finansowa ma na to 

wpływ, ale te zaległości ciągle rosną, ciągle, co najmniej o te 50 tysięcy, tak samo opłata za 

wodę, było w ubiegłym roku 197 w tym roku już jest 215, także, takie po prostu uwagi, które 

mi się ewentualnie nasunęły. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuje bardzo. Bardzo proszę o 

odpowiedź panie Burmistrzu.  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – jeśli mogę się odnieść do tych uwag, jak najbardziej, 

myślę, że je w przyszłorocznym Raporcie uwzględnimy, ten podział ze względu na wiek, na 

płeć   z tym nie będzie najmniejszego problemu, tym bardziej, że GUS te dane publikuje, mogę 

też Państwu  powiedzieć to, że trochę  w tymi danymi GUS jest zawsze trochę kłopotu, bo 

według GUS-u to my mamy więcej mieszkańców, aż o ćwierć tysiąca wg GUS-u mamy więcej, 

zawsze to tak się zastanawiamy, jak to jest,  czyli możemy spokojnie przyjąć, że liczba 

mieszkańców w gminie Ujście, to jest około 8 tysięcy osób, także nigdy do sztuki, że tak 

brzydko powiem,  nie będziemy  tego wiedzieć na pewno. Co do tych danych, jeśli chodzi o 

rolnictwo – Szanowni Państwo, Ja liczyłem na to, że ten spis szybciej będzie przez GUS 

opracowany, okazuje się, że paczki  najważniejszych tych plików, jak Państwo wejdą na stronę, 

to one mają być publikowane dopiero jesienią, czyli jak dostaniemy te szczegółowe dane, to Ja 

myślę, że ten Raport bardzo mocno o te dane z rolnictwa, że tak powiem spuchnie i to się uda 

tutaj umieścić. Różnicę między tymi budynkami 60, 62 to na pewno tutaj z Kierownikiem 

wyjaśnię, być może chodzi o budynki 62 i te  2 są niemieszkalne, nie wiem, sprawdzimy, 

naprawę jest mi trudno powiedzieć. Jeśli chodzi o te zaległości, Ja myślę tak, że to są pewnie,  

na pewno te same osoby, trzeba też pamiętać, że w zeszłym roku była podwyżka czynszu i 

weszła delikatna podwyżka wody,  więc to  pewnie u tych samych osób urosło jeszcze bardziej. 
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Sytuacja Covidowa,  Drodzy Państwo, trzeba sobie  uczciwie powiedzieć, my nie żyjemy w 

zwyczajnych czasach, tamten rok był bardzo ciężki, a dane za ten rok, oby one się już nie 

zmieniały ku gorszemu  jesienią, będą dramatyczne, jeśli chodzi o odejścia i pożegnania, to jest 

tak, że znowu mamy lato i trochę wszyscy myślimy, może nie wszyscy, ale wiele osób myśli, 

że coś się skończyło – nie, to się jeszcze nie skończyło, osłabło na chwilę, jesień tego roku, daj 

Boże żeby była łagodniejsza, ale ten rok poprzedni i  ten   jest po prostu z spinetem pandemii i 

tego nie zmienimy, ileś osób straciło pracę, to po woli wraca dzięki Bogu do jakieś normy, 

udało się nam to przetrwać, tam gdzie mogliśmy, to pomogliśmy, ale zawsze przypominam, że 

my też musimy mieć pieniądze, na to, żeby ludziom zapłacić, także, ogromne środki zostały 

rzucone na rynek, jeśli chodzi o wszystkie tarcze, bo mówimy o blisko 200 miliardach złotych, 

dzisiaj trochę  mamy   tego skutek, bo Państwo widzą, co się dzieje z naszymi 

wynagrodzeniami, co się dzieje z cenami, bo inflacja szaleje po prostu i tak to trochę zaczyna 

wyglądać niebezpiecznie, ale zobaczymy jak będzie dalej. To był najtrudniejszy rok, ten nie 

jest wcale łatwiejszy i nie będę tutaj  na zegar  biadolić itd., że nie było łatwo,  a co mają 

powiedzieć, ci, którzy kogoś pożegnali w tamtym roku albo w tym,  także, zostawiam to w ten 

sposób i te dane, które nam się wydawały najbardziej potrzebne, które dają jakiś obraz 

funkcjonowania gminy, tutaj   zostały umieszczone. Dobrze, że jakoś zakłady  sobie poradziły 

z tym wszystkim i jakość to w miarę wygląda i życzyć  sobie tylko, żeby wróciła  normalność 

i spokój. Dziękuję bardzo.               

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuje bardzo. Czy ktoś, chciałby zabrać 

jeszcze głos. Nie ma chętnych, w takim razie przechodzimy do  pkt b. 

b) udzielenie Burmistrzowi Ujścia wotum zaufania – projekt nr 1.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – przedstawię Państwu projekt uchwały. Na 

podstawie art. 28 aa ust.9 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  Rada Miejska 

w Ujściu uchwala, co następuje: § 1 Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy  Rada 

Miejska w Ujściu  postanawia  udzielić wotum zaufania Burmistrzowi Ujścia.§ 2. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. Uzasadnienie do uchwały nr XXII/  /2021 Rady Miejskiej w 

Ujściu z  dnia 10 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ujścia wotum zaufania za rok 

2020. Burmistrz Ujścia przygotował i przedstawił Radzie Miejskiej w Ujściu raport o stanie 

gminy za rok 2020, który obejmował podsumowanie działalności organu wykonawczego 

gminy w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał 

Rady Miejskiej i budżetu obywatelskiego. Po przeprowadzeniu debaty w tym zakresie wraz z 

udziałem mieszkańców Rada Miejska w Ujściu postanawia udzielić wotum zaufania organowi 

wykonawczemu biorąc pod uwagę realizację zadań przez Burmistrza Ujścia  w roku 2020. 

Przechodzimy do głosowania – kto z Państwa radnych jest za udzieleniem Burmistrzowi Ujścia 

wotum zaufania, proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”  udzieliła wotum zaufania Burmistrzowi Ujścia. 

Uchwała nr XXII/144/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Ujścia wotum zaufania stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu.  
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Ad. 7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok. 

a) rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta 

Ujście za 2020 rok, 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 1:06:52 do 1:29:16 )  

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorota Schwochert - dochody ogółem na plan 36.516.238,33 

zł zrealizowano w kwocie 36.366.277,38 zł ,w tym dochody bieżące zrealizowano w kwocie 

35.538.697,65 zł, a dochody  majątkowe w kwocie 827.579,73  zł. Na dochody składają się: 

dochody własne, które na plan 13.407.596,35 zł zrealizowano w kwocie 13.496.177,14 zł, 

dotacje, które na plan 12.996.478,98 zł zrealizowano w kwocie 12.765.192,74 zł, środki 

otrzymane od pozostałych jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych na realizację 

zadań bieżących jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych, które na plan 35.000 

zł zrealizowano w kwocie 27.744,50 zł (są to środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na usuwanie azbestu i wyrobów zawierających 

azbest), środki z Funduszu Pracy otrzymane na realizację zadań wynikających z odrębnych 

ustaw, które na plan 1.700 zł zrealizowano w kwocie 1.700 zł (były to środki na pokrycie 

kosztów jednorazowego dodatku do wynagrodzenia asystenta rodziny), dalej,  środki na 

dofinansowanie własnych inwestycji gmin pozyskane z innych źródeł, które na plan 500.000 zł 

zrealizowano kwocie 500.000 zł (były to środki Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych z 

Funduszu Przeciwdziałania COVID-19) i subwencja ogólna, która na plan 9.575.463 zł została 

zrealizowana w 100%.  Bliżej przybliżę może same dotacje. Na te dotacje składają się dotacje 

z budżetu państwa na zadania zlecone z zakresu administracji rządowej, zrealizowane w kwocie 

11.772.430,35  zł, dalej,  z budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących gmin, 

zrealizowane w kwocie 633.342,76 zł, z budżetu państwa na realizację inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych własnych gmin, zrealizowane w kwocie 29.034,76 zł (dotyczy dotacji na zwrot 

części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2019 roku), dalej,  celowe w 

ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których 

mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3 oraz ust. 3 pkt 5 i 6 ustawy, lub płatności w ramach środków 

europejskich, zrealizowane w kwocie 268.884,87 zł, były to środki na „ Zdalną Szkołę i Zdalną 

Szkołę + w kwocie 114.897 zł, i projekt „Usługi społeczne dla mieszkańców gminy Ujście” w 

kwocie 95.000 zł oraz projekt „Stop COVID-19. Bezpieczne systemy społeczne w 

Wielkopolsce” w kwocie 58.987,87 zł), dalej dotacje z tytułu pomocy finansowej udzielanej 

między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań  

inwestycyjnych, zrealizowano w kwocie 61.500 zł; były to dotacje otrzymane z Województwa 

Wielkopolskiego   na realizację następujących zadań: dofinansowanie przebudowy dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych w Jabłonowie w kwocie 45.000 zł i dofinansowanie 

utwardzenia placu przed salą wiejską w Ługach Ujskich w ramach X edycji konkursu 

„Pięknieje wielkopolska wieś”  w kwocie  16.500 zł. Jeżeli chodzi o  wydatki, to wydatki  na 

plan 37.805.106,98 zł zostały zrealizowane w kwocie 33.159.736,43 zł, tj. 93 %. Wydatki 

majątkowe zrealizowano w kwocie 2.506.063,17 zł, wydatki bieżące wykonano w kwocie 

32.653.673,26  zł. Budżet zamknął się nadwyżką w kwocie 1.206.540,95 zł przy planowanym 

deficycie w kwocie 1.288.868,65 zł. Należności na dzień 31.12.2020 r.  stanowią kwotę 

2.438.837,27 zł, w tym zaległości wymagalne 2.259.746,78 zł. Na te należności składają się 

przede wszystkim: należności z tytułu zaliczki alimentacyjnej i funduszu alimentacyjnego w 

kwocie 1.642.940,40 zł, naliczone odsetki  w kwocie 74.676,79 zł, należności z tyt. sprzedaży 

mienia w kwocie 262.605,45 zł, należności z tytułu podatku od nieruchomości w kwocie 

205.536,81 zł i pozostałe należności stanowią kwotę 73.987,33 zł. Zobowiązania na dzień 

31.12.2020 r. stanowiły kwotę 1.019.775,63 zł. Zobowiązania te nie są wymagalne i dotyczą 

przede wszystkim zobowiązań z tytułu dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2020 rok, 
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składek  na ubezpieczenia społeczne i  Fundusz Pracy  oraz zobowiązań wobec dostawców 

towarów i usług. Zadłużenie gminy na dzień 31 grudnia 2020 r. stanowi kwotę 3.060.000 zł, tj. 

8,41% zrealizowanych dochodów.   Jeżeli chodzi o bilans z wykonania budżetu, to zamknął się 

po stronie aktywów i pasywów kwotą 4.622.726,09 zł. Poszczególne elementy aktywów 

wynosiły: środki pieniężne 4.312.491,00 zł, należności i rozliczenia 310.235,09 zł. 

Poszczególne pozycje pasywów wynosiły: zobowiązania 3.060.000,00 zł, aktywa netto budżetu 

– 1.019.990,09 zł, rozliczenia międzyokresowe 542.736 zł. Bilans jednostki budżetowej i 

samorządowego zakładu budżetowego zamknął się po stronie aktywów i pasywów kwotą 

57.029.371,49 zł.  Poszczególne elementy aktywów wynosiły: aktywa trwałe 54.499.844,43 zł,  

aktywa obrotowe 2.529.527,06 zł. Poszczególne elementy pasywów kształtowały się 

następująco:  fundusz 54.424.562,36 zł, zobowiązania i rezerwy na zobowiązania 2.604.809,13 

zł. Z bilansem powiązane jest zestawienie zmian w funduszu jednostki oraz rachunek zysków 

i strat jednostki. Rachunek zysków i strat jednostki zamknął się kwotą  zysku w wysokości     

3.636.266,26 zł. Zestawienie zmian w funduszu jednostki zamknęło się funduszem w kwocie 

54.424.562,36 zł. Przedłożona informacja dodatkowa stanowi wyjaśnienie i uszczegółowienie  

informacji wykazanych   w poszczególnych sprawozdaniach finansowych. Dziękuję.  

 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o „ Sprawozdaniu z    

wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok”, 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorota Schwochert  -  Przedstawiła uchwałę nr  SO-

13/0954/21/2021 z dnia 31 marca 2021 roku  Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy i 

Miasta Ujście za rok 2020 wraz z informacją  o stanie mienia jednostki  i objaśnieniami.  Skład  

Orzekający RIO w Poznaniu wyraził opinię pozytywną. Dziękuję.  

Kserokopia powyższej uchwały stanowi załącznik  nr 10 do niniejszego protokołu.  

c) dyskusja nad przedstawionym „ Sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy i 

Miasta Ujście za 2020 rok” 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję,  otwieram dyskusję, bardzo 

proszę.  

Radny Andrzej Piechocki -  jeśli chodzi o bilans, o aktywa, należności   to jest  taka pozycja, 

należności finansowe, to po raz pierwszy występuje, bo w ubiegłym roku nie było - 

116.274,36 zł,  proszę wyjaśnić, co to jest i  może w pasywach, te 542.736 zł, te  rozliczenia 

międzyokresowe. 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorota Schwochert  - jeżeli chodzi o kwotę z bilansu z 

wykonania budżetu jst, od należności finansowe, tak jak pan radny wspomniał, jest to kwota 

116.274,36 zł, to była pożyczka    dla Związku  Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi” na spłatę zobowiązania powstałego wobec NFOŚiGW z tytułu 

zwrotu nienależnie pobranego dofinansowania na budowę Punktów  Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych w Gminie Okonek i Wyrzysk w związku z wystąpieniem tych gmin  

ze związku. Zgodnie z podpisana umową spłata, ma nastąpić do  31 grudnia 2023 roku. 

Natomiast jeżeli chodzi o tą pozycję – rozliczenia międzyokresowe w kwocie 542.736 zł, jest 

to subwencja oświatowa, która wpływa w miesiącu grudniu, a dotyczy już roku bieżącego, czyli 

roku 2021. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, czy jeszcze, ktoś chciałby zabrać 

głos. Nie widzę, w takim razie Ja zapytam, chciałabym się dowiedzieć, w jakim dziale 

klasyfikacji budżetowej, nasza gmina poniosła najwyższe wydatki w 2020 roku. 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorota Schwochert  -  najwyższe wydatki, tak jak w ubiegłym 

roku, to były w dziele oświata i wychowanie, była to kwota12.063.565,10 zł, co stanowiło  

około 34% całych poniesionych wydatków, tak dla informacji  podam, że drugą taką pozycją 

to był dział rodzina i to była kwota 11.162.762,42 zł, co stanowiło ok. 32% całych poniesionych 

wydatków. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – mam jeszcze jedno pytanie – proszę 

przedstawić wysokość poniesionych wydatków  na przedsięwzięcia realizowane w ramach 

funduszu sołeckiego  w 2020 rok.  

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  Dorota Schwochert  - jeżeli chodzi o środki wydane w ramach 

funduszu sołeckiego  za 2020 rok,  to była zaplanowana kwota 220.664,55 zł, a zrealizowano 

w kwocie 208.831,55 zł.   Może przedstawię jak to wyglądało w poszczególnych sołectwach. 

Sołectwo Byszki zrealizowało kwotę 14.277,46 zł, co stanowiło 77,77% planu i tu było akurat 

najniższe wykonanie,  sołectwo Chrustowo zrealizowało kwotę 15.000,07 zł, co stanowiło 

83,85%, sołectwo Jabłonowo zrealizowało kwotę 27.728,81 zł, co stanowiło 99,28%, sołectwo 

Kruszewo zrealizowało kwotę 38.848,66 zł, co stanowiło 99,03%, sołectwo Ługi Ujskie 

zrealizowało kwotę  30.036,97 zł, co stanowiło 90,40%, sołectwo Mirosław zrealizowało 

30.068,47 zł, co stanowiło 97,89%, sołectwo Nowa Wieś Ujska zrealizowało 39.143,97 zł, co 

stanowiło 99,78% i sołectwo Węglewo zrealizowano kwotę 13.727,14 zł, co stanowiło 97,47%. 

Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – Ja jeśli mogę jeszcze dodać,  tutaj jak Państwo widzieli, 

te wskaźniki wydatków w sołectwach, jak wysoko były zrealizowane, bo przeważnie, to  

dziewięćdziesiąt parę  procent, sołectwo Byszki chyba 77% , to nie dlatego, że,  pan sołtys nie 

dał rady czegoś  zrobić, tylko w skutek pandemiczny – wymiana drzwi, z tego, co pamiętam w 

budynku świetlicy, tego nie szło wtedy zrealizować, Firma była z Nowego Sącza z tego co 

pamiętam, więc to nie jest wynik jakieś udolności, tylko obiektywnych czynników. Pewnie 

gdyby był normalny rok, to wszędzie by to było na poziomie 95, 97, 99 % . Dziękuje bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać 

głos. Nie ma chętnych, w takim razie przechodzimy do ppkt d. 

d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok – projekt nr 2 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – przedstawię teraz Państwu projekt uchwały. 

Projekt uchwały nr XXII/  /2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 czerwca 2021 roku w 

sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok. Na podstawie art. 18 ust. 2, pkt. 4 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r., poz. 713 ) oraz art. 270 ust. 4 ustawy 
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z dnia 27 sierpnia 2009 r.  o finansach publicznych (Dz. U. z 2019 r. poz. 869 ze zm.) Rada 

Miejska w Ujściu uchwala co następuje: § 1. Zatwierdza się sprawozdanie finansowe wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok. § 2. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia.  Uzasadnienie do uchwały Nr XXII/   /2021  Rady Miejskiej 

w Ujściu z dnia 10 czerwca 2021 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok.  Zgodnie z 

art. 270 ust.4 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz.U. z 2019 r. poz. 

869 ze zm.) Rada Miejska rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki 

samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu, w terminie do 30 

czerwca roku następnego po roku budżetowym.  Rada Miejska w Ujściu zapoznała się pkt.1).  

ze sprawozdaniem finansowym za 2020 rok obejmującym: bilans z wykonania budżetu  Gminy 

Ujście sporządzony na dzień 31 grudnia 2020 r.; bilans jednostki budżetowej i samorządowego 

zakładu budżetowego sporządzony na dzień  31 grudnia 2020 r.;  zestawienie zmian w funduszu 

jednostki sporządzone na dzień 31 grudnia 2020 r.;  informację dodatkową sporządzoną na 

dzień 31 grudnia 2020 r., pkt.2) ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy i 

Miasta Ujście z 2020 rok, pkt. 3) z uchwałą nr  SO -13/0954/21/2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  z dnia 31 marca  2021 roku w sprawie  opinii o 

sprawozdaniu  z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za rok 2020 wraz z informacją  o 

stanie mienia, pkt 4) z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego.                   

W związku z powyższym podjęcie uchwały jest uzasadnione.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – przystępujemy teraz do głosowania. Kto z 

państwa radnych jest za zatwierdzeniem sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok, proszę o podniesienie ręki i 

przyciśnięcie przycisku.   

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 

rok 

Uchwała nr XXII/145/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy i Miasta 

Ujście za 2020 rok stanowi załącznik nr  11 do niniejszego protokołu. 

Ad.8. Absolutorium dla Burmistrza Ujścia za okres od 1 stycznia 2020 r. do 31 grudnia 

2020 r.,  

a) przedstawienie informacji o stanie mienia gminy wg stanu na 31.12.2020 rok 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 1:29:17 do 1:43:56)  

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert - informacja o stanie mienia jednostki 

samorządu terytorialnego została sporządzona na dzień 31.12.2020 r.. Ogólna wartość mienia 

komunalnego wynosi 97.660.439,05 zł, w tym wartość gruntów – 4.220.244,95 zł. Pozostałe 

mienie to budynki mieszkalne i niemieszkalne o wartości 10.290.108,66 zł; obiekty szkolne i 
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przedszkolne o wartości 12.610.891,31 zł;  świetlice i biblioteki o wartości 3.791.238,76 zł; 

obiekty służby zdrowia o wartości 1.601.830,79 zł; obiekty kościelne o wartości 128.404 zł; 

sieci sanitarne, wodociągowe i cieplne o wartości 16.971.013,35 zł; wysypisko śmieci o 

wartości 612.497,77 zł, środki transportu o wartości 2.820.138,25 zł i pozostałe mienie o 

wartości 44.614.071,21 zł. Dochody z mienia komunalnego za okres od 1.01.2020 do 

31.12.2020 roku stanowiły kwotę 477.393,21 zł. Dziękuję.  

 

b) przedstawienie wniosku ( opinii uchwały) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu  

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ujścia z tytułu wykonania budżetu 

gminy za 2020 rok 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu  radny Henryk Parecki – 

przedstawił opinię  i uchwałę nr 3/2021 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 

22 kwietnia 2021 roku w sprawie  wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2020 rok oraz 

wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ujścia za 2020 rok. 

Kserokopia uchwały i opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu stanowi załącznik nr 

12 do niniejszego protokołu. 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu na temat wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi  Ujścia z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak -   przedstawiła  uchwałę nr SO-

17/0955/13/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 

maja 2021 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Ujściu w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ujścia z tytułu wykonania budżetu za 

2020 rok. 

Kserokopia uchwały nr SO-17/0955/13/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 maja 2021 roku stanowi załącznik nr13 do niniejszego 

protokołu. 

d) głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium zgodnie z wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ujściu - projekt nr 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – kto, z państwa radnych jest za udzieleniem  

absolutorium Burmistrzowi Ujścia, zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Ujściu o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ujścia za 2020 rok.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   udzieliła absolutorium Burmistrzowi Ujścia za 2020 rok.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – odczytała podjętą uchwałę w sprawie 

absolutorium  dla Burmistrza Ujścia za 2020 rok.  

Uchwała nr XXII/146/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku w sprawie absolutorium  dla 

Burmistrza Ujścia za 2020 rok stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

Burmistrz Ujścia  Roman Wrotecki – Szanowni Państwo,  po pierwsze, chcę podziękować za 

wotum zaufania i po drugie,  za  to absolutorium dla wszystkich osób, które przyczyniły się  do 
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przeprowadzenia spraw Gminy w sposób właściwy przez ten bardzo trudny okres. Jak tutaj 

teraz siedzę, to tak  sobie myślę, że żeby zostać mistrzem Europy, to trzeba mniej meczów 

rozegrać, niż po drodze do absolutorium jest punktów, żeby to absolutorium otrzymać – to tak, 

pół żartem, pół serio, natomiast, biorąc pod uwagę, jak było trudno i jak jest trudno, wszystkim 

osobom, które mnie wspierają, bo to jest zawsze absolutorium dla wszystkich, którzy pracują 

na to, żeby Gmina się rozwijała, tutaj dziękuję  pani Skarbnik, jak zawsze dziękuje mojej 

Zastępczyni, Sekretarzowi, ale i  każdemu człowiekowi w każdej jednostce naszej Gminy, 

każdemu mieszkańcowi, który mnie wspiera, także czasami robią rzeczy złe i podłe,  a to mnie 

tylko i wyłącznie umacnia, bo tyle donosów jak mieliśmy w roku pandemicznym na mnie, to 

przez siedem lat, jak tu prawie jestem, to nie było nigdy, więc gdzieś tam ludzie przynajmniej 

mieli zajęcie i jak o mnie myślą, to znaczy, że jeszcze tak źle ze mną jeszcze nie jest. Po prostu 

za to wszystko dziękuję, dziękuję też  najmniejszemu sołectwu, bo to będę pamiętać do końca 

swojego życia – jak był trudny czas, w kwietniu zeszłego roku, to dostałem wsparcie, które 

polegało na tym, że chciało zrezygnować ze wszystkich mu  środków przynależnych, po to, 

żeby pomóc gminie, wtedy kiedy rozwoziliśmy maski dla naszych mieszkańców, pani sołtys 

złożyła mi taką ofertę, wszystko, co będziemy mogli oddać, oddamy gminie, żeby gmina sobie 

poradziła i tak to chyba w życiu jest, że ci co mają najmniej, ci zawsze chcą oddać najwięcej. 

Nie mówię to bez jakieś tam złośliwości, albo czegokolwiek, a ten materiał będzie utrwalony i 

chcę żeby ludzie wiedzieli, że są zawsze tacy na których można liczyć i mam nadzieję, że ludzie 

mogą liczyć na nas, a za to, co się dzisiaj stało i za cały rok serdecznie wszystkim wspierającym, 

życzliwym z całego serca dziękuję. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak -  ogłosiła 10 minut przerwy.  Po  

przerwie wznowiono obrad XXII. 

Nieobecny  radny Julian Graś. Obecnych na sesji 13 radnych. 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego w 

2021 roku – projekt nr 4 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  1:53:57 do  1:54:44). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wczorajszych posiedzeniach komisji, przedstawię projekt uchwały.  Podstawa 

prawna. § 1. Udziela się dla Powiatu Pilskiego pomocy finansowej w wysokości 25.000 zł ( 

słownie: dwadzieścia pięć tysięcy  złotych) na realizację zadania  inwestycyjnego pn. „Budowa 

chodnika przy drodze powiatowej nr 1209P na odcinku DW182 - Mirosław”. § 2. 

Przeznaczenie i zasady rozliczenia środków, o których mowa w § 1 określi umowa podpisana 

pomiędzy Burmistrzem Ujścia a Zarządem Powiatu Pilskiego. § 3. Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Ujścia.§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, czy ktoś 

chciałby zabrać głos, nie widzę, w takim razie przystępujemy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 13 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Pilskiego w 2021 roku. 
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Uchwała nr XXII/147/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku w sprawie   udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Pilskiego w 2021 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Na ciąg dalszy obrad XXII sesji przybył radny Julian Graś ( chwilowe spóźnienie po przerwie). 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok – projekt nr 

5. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 1:54:45 do  2:00:34). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert - projekt podobnie jak poprzednia uchwała 

był omówiony na komisjach, przedstawię wobec tego sam projekt uchwały. Podstawa prawna. 

§ 1. pkt 1) w § 1 zwiększa się plan dochodów o kwotę 249.137,09 zł do kwoty 35.024.057,34      

zł, z tego: dochody bieżące w kwocie 33.938.857,94 zł; dochody majątkowe w kwocie 

1.085.199,40 zł zgodnie  z załącznikiem nr 1; pkt 2) treść załącznika nr 1 uchwały Nr 

XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020  roku  zostaje zmieniona 

zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały; pkt 3) w § 2  zwiększa się  plan wydatków o 

kwotę 305.708,45 zł do kwoty 37.425.209,19 zł, z tego: wydatki bieżące w kwocie 33.638.814,06 

zł; wydatki majątkowe w kwocie 3.786.395,13 zł zgodnie  z załącznikiem nr 2; pkt 4) treść 

załącznika nr 2 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020   

roku  zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały; pkt 5) załącznik nr 3 

uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020  roku określający 

dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej zleconych 

gminie i innych zadań zleconych ustawami w 2021 r. oraz dochody budżetu państwa związane z 

realizacją zadań zleconych jednostkom samorządu terytorialnego w 2021 r. zostaje zmieniony 

zgodnie z załącznikiem nr 3  do niniejszej uchwały; pkt 6) § 3 do uchwały budżetowej otrzymuje 

nowe brzmienie: „§ 3. Deficyt budżetu w kwocie 2.401.151,85 zł zostanie sfinansowany  

przychodami wynikającymi  z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i 

dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków 

oraz przychodami z tytułu wolnych środków,   o których mowa  w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy i 

nadwyżki z lat ubiegłych”; pkt 7) załącznik nr 4 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w 

Ujściu z dnia 10 grudnia 2020   roku określający przychody i rozchody budżetu w 2021 r. 

otrzymuje nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały; pkt 8) załącznik 

nr 5 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020   roku 

określający zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu w 2021 roku otrzymuje 

nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszej uchwały; pkt 9)  § 13 do uchwały 

budżetowej otrzymuje nowe brzmienie: „§ 13. Określa się limit zobowiązań z tytułu zaciąganych 

kredytów i pożyczek w kwocie 1.000.000 zł,  w tym na pokrycie występującego w ciągu roku 

przejściowego deficytu budżetu Gminy w kwocie 1.000.000 zł”; pkt 10) § 15 do uchwały 

budżetowej otrzymuje nowe brzmienie: „§ 15. Upoważnia się Burmistrza do : pkt 1) zaciągania 

kredytów i pożyczek  na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu 

Gminy do wysokości 1.000.000 zł; pkt 2) dokonywania zmian w budżecie polegających na 

przeniesieniach w planie wydatków między paragrafami i rozdziałami w ramach działu w 

zakresie wydatków na wynagrodzenia ze stosunku pracy oraz  wydatków majątkowych; pkt 3) 

dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków związanych z : ppkt a) zmianą kwot lub 

uzyskaniem płatności przekazywanych z budżetu środków europejskich, o ile zmiany te nie 
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pogorszą wyniku budżetu, ppkt b) zmianami w realizacji przedsięwzięcia finansowanego z 

udziałem środków europejskich albo środków, o których  mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3, o ile 

zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu, ppkt c) zwrotem płatności otrzymanych z budżetu 

środków europejskich; pkt 4)  lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach 

bankowych w innych bankach niż bank prowadzący obsługę budżetu; pkt 5) przekazania 

uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych do zaciągania zobowiązań  z tytułu umów, 

których realizacja w roku budżetowym i latach następnych jest niezbędna  do zapewnienia 

ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy.” 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała obowiązuje z dniem 

podjęcia. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 

rok. 

Uchwała nr XXII/148/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku w sprawie zmian uchwały budżetowej 

na 2021 rok,   stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Ujście na lata 2021-2030 – projekt nr 6. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 2:00:35 do 2:02:05). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – projekt również został dokładnie 

omówiony na komisjach, wobec czego, przedstawię  sam projekt. Podstawa prawna.  § 1 pkt 1) 

w § 1. Załącznik nr 1 otrzymuje brzmienie  załącznika nr 1 do niniejszej uchwały; pkt 2) w  § 

2 załącznik  nr 2 otrzymuje brzmienie załącznika nr 2 do niniejszej uchwały. §2. Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia.  § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Dziękuję.   
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2021-2030.  

Uchwała nr XXII/149/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Ujście na lata 2021-2030, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.12. Projekt uchwały w sprawie niedochodzenia należności o charakterze 

cywilnoprawnym – projekt nr 7 
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( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 2:02:06  do 2:04:17). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – projekt podobnie jak poprzednie projekty 

uchwały został dokładnie omówiony na komisjach, przedstawię sam projekt. Podstawa prawna. § 

§ 1. ust. 1. Postanawia się nie dochodzić należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających 

Gminie Ujście lub jej jednostkom organizacyjnym, których kwota wraz z odsetkami nie 

przekracza 20 zł, a w przypadku należności z tytułu rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 

pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach 

handlowych – jeżeli jej kwota jest równa świadczeniu pieniężnemu w rozumieniu tej ustawy albo 

większa niż to świadczenie. Ust. 2. Uchwała nie obejmuje należności powstałych w związku z 

realizacją: pkt 1) zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami, 

pkt 2) programów, projektów i zadań finansowanych z udziałem środków pochodzących ze źródeł 

zagranicznych niepodlegających zwrotowi, w tym środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej oraz niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa 

członkowskie Europejskiego Porozumienia o Wolnym Handlu (EFTA). § 2. Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie niedochodzenia należności o 

charakterze cywilnoprawnym. 

Uchwała nr XXII/150/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku w sprawie niedochodzenia należności 

o charakterze cywilnoprawnym, stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 13. Projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i 

trybu umarzania, odraczania spłat lub rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających jednostce  samorządu 

terytorialnego lub jej jednostkom organizacyjnym wymienionym w art.9 pkt 3, 4 i 13 

ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 roku – projekt nr 8 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  2:04:18 do 2:07:26). 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima -  projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach komisji, w związku z tym, przedstawię Państwu sam projekt. Podstawa  prawna. 

§ 1. W uchwale nr XXIV/164/2017 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 31 sierpnia 2017  r. w 

sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłat lub rozkładania na 

raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających jednostce 

samorządu terytorialnego lub jej jednostkom organizacyjnym wymienionym w art. 9 pkt 3, 4 i 

13 ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 roku § 9 otrzymuje brzmienie: 

„Uchwała w zakresie udzielania pomocy de minimis obowiązuje do czasu pozostawania w 

mocy rozporządzenia Komisji (UE) Nr 1407/2013 z dnia 18  grudnia 2013 r. w sprawie 

stosowania art. 107 i art. 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de 

minimis (Dz.U. L 352 z 24 grudnia 2013 r., ze zm.) tj. nie dłużej niż do dnia 31 grudnia 2023 

r. oraz Rozporządzenia Komisji (UE) Nr 1408/2013 z dnia 18 grudnia 2013 r. w sprawie 



18 

 

zastosowania art. 107 i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej w odniesieniu do 

pomocy de minimis w sektorze rolnym (Dz. U. L 352 z 24.12.2013 r., ze zm.) tj. nie dłużej niż 

do dnia 31 grudnia 2027 r. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. 

Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę  zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłat lub rozkładania na raty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających jednostce  samorządu 

terytorialnego lub jej jednostkom organizacyjnym wymienionym w art.9 pkt 3, 4 i 13 

ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 roku. 

Uchwała nr XXII/151/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku  zmieniająca uchwałę w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłat lub rozkładania na raty 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających jednostce  

samorządu terytorialnego lub jej jednostkom organizacyjnym wymienionym w art.9 pkt 3, 4 i 

13 ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 roku , stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.14. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych mienia komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 9. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 2:07:27 do 2:09:43) 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima -  również, ten projekt został szczegółowo omówiony  w 

trakcie posiedzenia poszczególnych komisji, w związku z czym przedstawię sam projekt. 

Podstawa prawna. § 1. Przeznacza się do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości stanowiące własność Gminy Ujście położone w Ujściu przy 

ul. Ogrodowej, oznaczone numerami geodezyjnymi: 311/13 o powierzchni 0,0637 ha; 311/14  

o powierzchni 0,0630 ha; 311/15 o powierzchni 0,0776 ha; 311/16 o powierzchni 0,0778 ha; 

311/18 o powierzchni 0,0836 ha; 311/19 o powierzchni 0,0800 ha; 311/20 o powierzchni 0,0800 

ha; 311/21 o powierzchni 0,0936 ha; 311/22 o powierzchni 0,0936ha; 311/23 o powierzchni 

0,0897 ha; 311/24 o powierzchni 0,0880 ha; 311/25 o powierzchni 0,0826 ha, zapisane w 

księdze wieczystej nr PO1H/000018770/3 prowadzonej przez Sąd Rejonowy w Chodzieży, IV 

Wydział Ksiąg Wieczystych. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. 

Uchwała obowiązuje z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych mienia komunalnego Gminy Ujście.  
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Uchwała nr XXII/152/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku   w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży nieruchomości gruntowych mienia komunalnego Gminy Ujście, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli ustanowienia prawa służebności 

przesyłu nieruchomości mienia komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 10 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 2:09:44 do  2:12:30 ) 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – również ten projekt  uchwały był przedmiotem dyskusji na 

posiedzeniach komisji. Podstawa prawna. § 1. Wyraża się zgodę na ustanowienie odpłatnego 

prawa służebności przesyłu na nieruchomości  stanowiącej własność Gminy Ujście, 

zaznaczonej na mapie stanowiącej załącznik Nr 1 do uchwały, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym:1030 o pow. 0,0754 ha, położonej w Ujściu przy ul. Pilskiej, zapisanej w księdze 

wieczystej nr PO1H/00034315/4 prowadzonej przez Sąd Rejonowy w Chodzieży, IV Wydział 

Ksiąg Wieczystych, długość gazociągu niskiego ciśnienia  163 m, szerokość pasa służebności 

przesyłu 0,5 m od osi – łącznie 1m, powierzchnia pasa służebności przesyłu 163 m2. § 2.   

Odpłatne prawo służebności przesyłu ustanawia się na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. 

z o.o. ul. Wojciecha Bandrowskiego 16, 33-100 Tarnów, adres do doręczeń Polska Spółka 

Gazownictwa Sp. z o.o., Oddział Zakład Gazowniczy w Poznaniu ul. Za Groblą 8, 61-860 

Poznań  oraz jej następców prawnych. Odpłatność z tytułu ustanowienia prawa służebności 

przesyłu ustalona zostanie na podstawie operatu szacunkowego określającego wartość rynkową 

prawa służebności przesyłu, sporządzonego przez biegłego rzeczoznawcę majątkowego.§ 3. 

Prawo służebności przesyłu polegać będzie na  umożliwieniu w szczególności budowy, 

władania i korzystania z urządzeń oraz prawie swobodnego dostępu i dojazdu do tych urządzeń 

w celu usuwania awarii, wykonywania prac eksploatacyjnych i konserwacyjnych, 

remontowych, przebudowy, wymiany urządzeń, dokonywania kontroli i przeglądów urządzeń. 

§ 4.  Służebność przesyłu ustanawiana jest odpłatnie i na czas nieograniczony. § 5.  Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 6.  Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli ustanowienia prawa 

służebności przesyłu nieruchomości mienia komunalnego Gminy Ujście. 

Uchwała nr XXII/153/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku   w sprawie wyrażenia woli 

ustanowienia prawa służebności przesyłu nieruchomości mienia komunalnego Gminy Ujście 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych, stanowiących własność Gminy Ujście – projekt nr 11. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 2:12:31do  2:14:12) 
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Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – projekt uchwały. Podstawa prawna. § 1. Wyraża się zgodę  

na sprzedaż: pkt 1. Nieruchomości lokalowej nr 9 położonej w budynku mieszkalnym 

wielorodzinnym w Ujściu przy ul. Plac Wiosny Ludów 6A, który posadowiony jest na działce 

oznaczonej numerem geodezyjnym 438/1, dla której Sąd Rejonowy w Chodzieży, IV Wydział 

Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr PO1H/00022580/5. Pkt. 2)  Nieruchomości 

lokalowej nr 1 położonej w budynku mieszkalnym wielorodzinnym   w Ługach Ujskich 100, 

który posadowiony jest na działce oznaczonej numerem geodezyjnym 521/1, dla której Sąd 

Rejonowy w Chodzieży, IV Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr 

PO1H/00031662/0. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowych, stanowiących własność Gminy Ujście . 

Uchwała nr XXII/154/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku   w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości lokalowych, stanowiących własność Gminy Ujście, stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań     i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ujście - projekt 

nr 12                                                               

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  2:14:13 do 2:15:42) 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – projekt został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

komisji. Przedstawię sam projekt uchwały. § 1, pkt.1. Przystępuje się do sporządzenia zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ujście, zwanego dalej 

studium; pkt 2.  Zmiana studium obejmuje uwarunkowania i kierunki odnoszące się do obszaru 

przedstawionego na mapie w skali 1:5000 stanowiącej załącznik nr 1 do uchwały. § 2. Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Ujście. 

Uchwała nr XXII/155/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku   w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Ujście,  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.18. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ujście w rejonie ul. Rzemieślniczej– projekt nr 

13      

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 2:15:43 do 2:17:04) 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – projekt uchwały: § 1 pkt 1. Przystępuje się do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Rzemieślniczej  w Ujściu. Pkt  2.  

Obszar objęty miejscowym planem oznaczony jest na mapie, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszej 

uchwały. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma, 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia  

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ujście w rejonie ul. 

Rzemieślniczej. 

Uchwała nr XXII/156/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku   w sprawi przystąpienia do 

sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ujście w rejonie 

ul. Rzemieślniczej,  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.19. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych budżetu obywatelskiego z mieszkańcami 

Gminy Ujście – projekt nr 14 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 2:17:05 do  2:18:55) 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – również ten projekt był przedmiotem obrad komisji, w związku z 

czym,  przedstawię sam projekt uchwały. § 1.  W  uchwale nr VIII/61/2019 Rady Miejskiej w 

Ujściu z dnia 3 lipca 2019 r. w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych budżetu obywatelskiego z mieszkańcami Gminy Ujście § 1 a  otrzymuje 

brzmienie: „ § 1 a. Odstępuje się od wyodrębnienia w uchwale budżetowej Gminy Ujście na 

rok 2022 środków finansowych przeznaczonych na realizację zadań Budżetu Obywatelskiego 

Gminy Ujście.” § 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała 

wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma, 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 
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zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych budżetu obywatelskiego z 

mieszkańcami Gminy Ujście.  

Uchwała nr XXII/157/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku  w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych budżetu obywatelskiego z 

mieszkańcami Gminy Ujście,  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.20. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres  3 

miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego 
 

(  Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  2:18:56 do 2:20:47) 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – projekt uchwały: podstawa prawna. §  1. Określa się wzór 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego, stanowiący załącznik nr 1 do niniejszej 

uchwały. § 2. Określa się wzór deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 

miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego, stanowiący załącznik nr 2 do niniejszej uchwały. § 3.  Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 lipca 2021r.                

i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych,  zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 14 głosami „ZA”, 0 głosów „Przeciwnych”; 0 głosów 

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego za okres  3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego. 

 

Uchwała nr XXII/158/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku  w sprawie określenia wzoru wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego za okres  3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego, stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 21. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność Burmistrza Ujścia 

– projekt nr 16  

(  Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 2:20:48 do  2:31:25) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak -  Szanowni Państwo Radni, Ja 

przeczytam projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Ujścia. 

Podstawa prawna. § 1. Po rozpatrzeniu skargi na działalność Burmistrza Ujścia, złożonej przez 

Pana ………………….., po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji  Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie zarzutów zawartych w skardze, Rada Miejska w 

Ujściu  uznaje skargę za bezzasadną, z przyczyn określonych w uzasadnieniu, stanowiącym 

załącznik do niniejszej uchwały. § 2. Zobowiązuje się Przewodniczącą Rady Miejskiej w 
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Ujściu  do zawiadomienia skarżącego o sposobie załatwienia skargi. § 3. Uchwała wchodzi w 

życie z dniem podjęcia. Uzasadnienie do uchwały. W dniu 29 marca 2021 r. do Urzędu 

Miejskiego w Ujściu wpłynęła skarga Pana ………….na działalność Burmistrza Ujścia. Skarga 

dotyczyła nie przedłużenia skarżącemu umowy dzierżawy nieruchomości przy ulicy 

Rzemieślniczej w Ujściu. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu w dniu 30 marca 2021 r., 

przekazała skargę Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Ujściu. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ujściu w dniu  

7 kwietnia 2021 r. wezwał Burmistrza Ujścia do złożenia wyjaśnień w sprawie. Wyjaśnienia 

wpłynęły do Rady Miejskiej w Ujściu w dniu 12 kwietnia 2021 r. W związku z brakiem 

możliwości rozpatrzenia skargi w terminie ustawowym poinformowano skarżącego, że skarga 

zostanie rozpatrzona w terminie późniejszym – na najbliższym posiedzeniu Rady Miejskiej w 

Ujściu – z uwagi na czas niezbędny do rozpatrzenia skargi przez Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji oraz planowaną najbliższą sesję Rady Miejskiej. Skarga była przedmiotem 

postępowania wyjaśniającego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji podczas  posiedzenia w dniu 

27 maja 2021 r. Komisja po zapoznaniu się z wyjaśnieniami Burmistrza Ujścia zawartymi w 

piśmie nr GG.6845.26.21  z dnia  12 kwietnia 2021 r.  ustaliła, że  Gmina Ujście planowała 

dwukrotnie wydzierżawić w trybie przetargu nieograniczonego nieruchomości położone w 

Ujściu przy ul. Rzemieślniczej oznaczone  numerami ewidencyjnymi: 1101/27, 

1102/29,1102/30,1102/31,1102/32 i 1102/33 o łącznej powierzchni 8,8874 ha. Ustalono cenę 

wywoławczą – łączną kwotę czynszu dzierżawnego  zgodnie z zarządzeniem Burmistrza Ujścia 

z dnia 31 grudnia 2010 roku w sprawie określenia czynszu  dzierżawnego gruntu mienia 

komunalnego Gminy Ujście oddanego w dzierżawę na okres 3 lat wszystkich nieruchomości 

na  łączną kwotę 2.131,41 zł powiększoną o wadium. Jednak ze względu na ogłoszony stan 

epidemicznym oraz obowiązującymi  przepisami w zakresie wprowadzenia na terenie kraju 

obostrzeń oraz rosnącą liczbą przypadków zachorowań w trosce o zdrowie i bezpieczeństwo  

uczestników przetargu, Burmistrz zmuszony był do odwołania  zaplanowanych na dzień 27 

października 2020 r. i 7 stycznia 2021 roku przetargów. W dniu 1 marca br. do Urzędu wpłynął 

wniosek  skarżącego,  o warunkowe wydzierżawienie ze względu na panującą pandemię na cele 

rolnicze w sezonie wegetacyjnym 2021 w/w nieruchomości, na co Burmistrz Ujścia nie mógł 

wyrazić zgody ze względu  na zainteresowanie ze strony innych potencjalnych dzierżawców.  

Dokonując analizy dotychczasowego wykorzystania przedmiotowych nieruchomości, mając na 

uwadze zainteresowanie potencjalnych nabywców,  a także interes gminy, Burmistrz Ujścia 

przygotował na najbliższą sesję Rady Miejskiej na 10 czerwca 2021 r.  projekt uchwały dot: 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla w/w nieruchomości oraz 

dwóch nieruchomości sąsiednich. Zgodnie z tym projektem nieruchomości te mają być 

przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną - osiedle mieszkaniowe. Biorąc 

powyższe pod uwagę Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  uznała  złożoną skargę za 

bezzasadną. W dniu  27 maja 2021 r.  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przekazała swoje 

stanowisko zawarte w uchwale  nr 7/2021   do Rady Miejskiej w Ujściu.  Rada Miejska w 

Ujściu po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji oraz wnikliwej analizie całości 

zgromadzonych w sprawie materiałów postanowiła uznać skargę za bezzasadną, podzielając i 

przyjmując za własne ustalenia, argumentację oraz stanowisko przedstawione przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak   -  czy ktoś chciałby zabrać głos w tej 

sprawie.  

Radny Julian Graś – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, panie Burmistrzu – wczoraj był prze 

zemnie temat wywołany, bo dość obszernie dyskutowaliśmy, Ja uważam i dziwię się trochę, tu 
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radnym, że  do takiego stanu rzeczy doszło, bo mogło to być wydzierżawione. Skoro to jest 

obszar 8 hektarów, dobra ziemia, III-IV klasa  na dzisiaj przecież nic by się nie stało, i choćby 

ktoś inny to by miał, też by to uprawiał, jakby doszło do wydzierżawienia, a że nie doszło, 

wiadomo z jakich przyczyn- rolnik postanowił sam to uprawić, bo przez wiele lat tą ziemię 

uprawiał i doprowadził do wysokiej kultury  i Ja uważam, że nie ma żadnych przeszkód, a jeśli 

chodzi o przyszłość, to Ja nie wierzę, że za 2 miesiące  jakiś mocny inwestor tam wejdzie i         

będzie  inwestować w tą ziemię, skoro to jeszcze  nie jest 100%  wszystko przygotowane. 

Można przecież korzystać dalej z tego, ziemia to jest matka nasza, która rodzi, daje nam chleb, 

trzeba się cieszyć, że piękny plon  tam właśnie rośnie i rolnik zbierze i mamy wszyscy z tego 

korzyść. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak   - czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos, nie 

ma chętnych, w takim razie przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem uchwały za bezzasadną, proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA 

Rada Miejska w Ujściu 13 głosami „ZA”, 1 głosem „Przeciwnym”;  0 głosów                               

„ Wstrzymujących się”   podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność 

Burmistrza Ujścia – uznając skargę za bezzasadną. 

Uchwała nr XXII/159/2021 z dnia 10 czerwca 2021 roku  w sprawie rozpatrzenia skargi  na 

działalność Burmistrza Ujścia, stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.22.Wnioski i interpelacje radnych. 

(  Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od   2:31:26 do 2:42:18). 

Radny Julian Graś – mam pytanie do pana Burmistrza. Z jakiego materiału będzie robiona ta 

droga Towarowa, ta krótka, bo w tym roku jest plan, czy to będzie asfalt, czy pol-bruk.   

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – planowany jest asfalt, żeby to było spójne, wszystkie drogi 

są tam asfaltowe, ta też ma być asfaltowa. 

Radny Julian Graś – dziękuję, jeszcze mam pytanie, ponieważ z budżetem wiemy jak stoimy,  

było  tam obiecane, że   będzie doposażenie tej altany grillowej,  chodzi o ławki  ze stołami, 

ponoć było obiecane, że to będzie zrealizowane  jak najszybciej – taka prośba by  była i czy te 

drogi polne, nasze wiejskie drogi, czy będą dokończone, czy wyrówniarka przyjedzie, bo na 

razie jej nie ma.  Przy okazji jeszcze dodam, skoro by  były te ławki z tymi stołami, to prośba 

taka, czy byśmy mogli dostać pozwolenie na jakiś poczęstunek, na jakieś napoje m.in. też piwo, 

bo wiem, że tu w innych wioskach sołeckich, przy tych altanach, przy domu kultury piwko 

sobie popijają – młodzież, a u nas praktycznie nie ma miejsca, nie ma gdzie i podejrzewań, że 

na dłuższe lata nie będzie takiej szansy, bo nie mamy karczmy, nie mamy baru, niczego,  a to 

piwko mieszkańcy chcą sobie nieraz kupić i poszliby sobie tam i wypili. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – panie radny, jeżeli  są grzybki na wioskach, 

u nas też jest,  to nie wolno pić tam piwa - co pan mówi. 
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Radny Julian Graś – ale, gdzie się mają spotkać. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak -  piwo mogą sobie wypić  w domu, przy 

stoliku,  ale nie w takim miejscu publicznym. Pod grzybkami nie wolno pić piwa.  

Radny Julian Graś – ale, jak jest jakaś impreza, to gdzie mają wypić, po drodze – też nie mogą.  

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – przepisy ustawy o wychowaniu w trzeźwości i 

przeciwdziałaniu alkoholizmowi regulują te sprawy, że w miejscach publicznych alkoholu nie 

można spożywać, nie tylko piwa, ale każdego alkoholu. Natomiast jeżeli są jakieś imprezy,  jest 

osoba odpowiedzialna i uprawniony podmiot otrzyma zezwolenie na handel tym alkoholem, no 

to wtedy jest inna sprawa. Natomiast takie spożywanie alkoholu pod grzybkiem, to każdego, 

co sobie przyjdzie i przyniesie - niestety, to grozi mandatem  i tutaj uprawnień w tym zakresie 

rada gminy nie ma żadnych, nie może podjąć  w tym  zakresie żadnej uchwały, że pozwala na 

to, żeby  w miejscach publicznych spożywać alkohol, a te osoby, które na własną 

odpowiedzialność będą tam spożywały alkohol, to po prostu poniosą konsekwencją, bo jak 

przyjedzie Policja, to ukarze ich po prostu mandatem i tak jak powiedziała pani 

Przewodnicząca, alkohol można spożywać w miejscach do tego dozwolonych i dopuszczonych, 

czyli w lokalach gastronomicznych, mieszkaniach prywatnych, na swoich własnych 

nieruchomościach , także jak chce z sąsiadem wypić piwo, to po prostu zaproszę go  do swojego 

ogrodu, jeżeli mam taki, albo do swojego mieszkania, bo innej możliwości po prostu nie ma,  

albo będą konsekwencje prawne i finansowe więc naprawdę, prosiłabym, żeby tego typu 

działań nie podejmować. Dziękuję.  

Radny Julian Graś -  a jak by było to ogrodzone, jako ogródek piwny, bo wiem jak była 

karczma, na dworze mogli pod parasolami wypić, ale musiał być płotek i ci wykonawcy, co 

budowali, to mówili,   u nich w Połajewie jest  nawet na stadionie, jest ogrodzone płotkiem i 

jest napisane „ogródek piwny”, bo naprawdę, że mi jest żal tej młodzieży, oni są chętni do 

czynów społecznych, do pomagania, a gdzieś sobie muszą wypić, no nie ma gdzie, piją za 

przystankami, za murami, w jakich my czasach żyjemy, przecież  Ja nie będę drużyny zapraszał 

do domu, na podwórze.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – panie radny, przywołuję pana do porządku, 

bo to tak nie może być, żeby pan teraz tutaj promował picie  piwa, czy czegoś innego, tu nie 

może być czegoś takiego, czegoś takiego nie może pan mówić, jest pan radnym. 

 Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – ja bym chciała  jeszcze wyjaśnić, że jeżeli chodzi o ogródek 

piwny, to musi też być zezwolenie dla podmiotu, który prowadzi  ten ogródek piwny. Ogródek 

piwny może prowadzić taki podmiot, który ma zezwolenie na sprzedaż i handel alkoholem 

detaliczny i wtedy  ten podmiot jest odpowiedzialny, a o tyle co wiem, że w pobliżu altany, 

która jest przy boisku, niedaleko szkoły, przy Ośrodku Zdrowia, to nikt takiego zezwolenia na 

ogródek piwny nie dostanie. To nie jest miejsce na ogródek piwny, a poza tym w pobliżu nie 

ma żadnego podmiotu, który ma  zezwolenie na handel alkoholem, także nie idzie tam zrobić 

ogródka piwnego. Dziękuję.  
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Radna Grażyna Rzeczycka – Ja chciałam dodać,  ze w Kruszewie jest lokal, wybudowany, 

nowy i  kultury picia można się uczyć tam, nie trzeba iść za sklep i gości, których należy ugościć 

zapraszać do lokalu, bo nie wszystkie miejscowości nawet mają gdzie zaprosić, a Kruszewo 

akurat ma. 

Burmistrz Roman Wrotecki -  Ja tylko odpowiem, taka niebezpieczna  zbitka o piwnie, Ja zaraz 

przejdę na drogi. Drogi polne,  to tutaj proszę się kontaktować z panem Robertem. Ta równiarka 

jeździła w tym tygodniu, jak będzie potrzebna to pojedzie i te prace wykona, wiem, że na 

Szkolnej m.in. była, natomiast, jeśli chodzi o te ławki, to 40 minut temu, pan radny sam 

przegłosował zakup tych ławek, to jest w uchwale  zmieniającej.  Dziękuję. 

Radny Jan Sroka – chciałbym zwrócić uwagę - koło starego posterunku policji dużo osób skraca 

sobie wjazd na ulicę Wojska Polskiego, bo nie jadą za tą figurką tylko wjeżdżają po tym łuku 

– przed, jest to to bardzo niebezpiecznie, bo jak ludzie przez pasy przechodzą,  to ktoś sobie 

skraca i może dojść do nieszczęścia.  Może  tam jakiś znak postawić np. zakaz skrętu, wjazdu. 

Burmistrz Roman Wrotecki – na pewno temat  zbadany, natomiast biorąc pod uwagę, że to jest 

na połączeniu z drogą krajową, to będzie też potrzebna ich opinia,  bo to jest jednak skręt z 

drogi krajowej, także oni się też będą musieli w takiej sytuacji wypowiedzieć, podejmiemy 

rozmowę i zobaczymy jak się do tego odniosą.  

Radna Grażyna Rzeczycka – panie Burmistrzu z tą sprawą, to już wracaliśmy  może z cztery 

lata, pięć, w kółko był wałkowany ten wjazd, ja nie wiem, może ustawienie tylko znaku, że „ 

zakaz nie dotyczy autobusu” i nic więcej, ale tak bezkarnie nie możemy postawić, musi być 

zgoda, ale ja się zastanawiam teraz,  czy „50” by nie mogła wjeżdżać normalną drogą.  Ten 

problem jest. Mieszkańcy poruszają, dlatego, że wjeżdżają właśnie tą króciutką drogą, a jest 

ten wyjazd  od  dawnej policji i to jest też takie niebezpieczne.  

Burmistrz Roman Wrotecki – ten promień skrętu jest  taki tak dość ciasny, natomiast tak jak 

pani powiedziała przed chwilą, to i tak wymaga uzgodnień   z Policją  i  z Generalną Dyrekcją, 

to nie jest tak, że na styku tych dróg możemy my zdecydować, że stawiamy znak i tyle, najpierw 

opinia, a tak naprawdę Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego z powiatu, bo ona opiniuje 

drogi powiatowe i gminne, ale przede wszystkim opinia Generalnej Dyrekcji i Policji, ale temat 

podejmiemy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak - czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, nie 

widzę, w takim razie przystępujemy  do punktu ostatniego tj.23. 

Ad. 23. Zakończenie obrad. 

(Wypowiedzi utrwalone na nagraniu w czasie od  2:42:19 do 2:42:35). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak  -  w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XXII sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuję wszystkim za 

przybycie. Dziękuję bardzo.  
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Zakończenie XXII sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 1243. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

G. Chułek          Przewodnicząca   

              Rady Miejskiej w Ujściu 

    

        /-/ Cecylia Witczak 
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